



Duyuru		
2026 Yılı Ücret Bordro Vergi Parametreleri Yayimlandi	Bordro ve Yasal Süreçler Hakkında Duyuru	02.01.2026

Değerli iş ortağımız, Bordro ve Yasal Süreçler üzerine sizler için bir duyurumuz var:

31 Aralık 2025 Tarihli ve 33124 Sayılı 5. Mükerrer Resmî Gazete’de yayımlanan Tebliğler ile 2026 yılı ücret bordro ve tahakkuk vergi parametreleri genel olarak aşağıdaki şekilde belirlenmiştir.

2026 Yılı Ücret Bordro ve Tahakkuk Vergi Parametreleri	
MUHSGK damga vergisi	939,70 TL
Yemek yardımı gelir vergisi istisnası	300,00 TL
Yol yardımı gelir vergisi istisnası (Ulaşım Kartı)	158,00 TL
2026 Yılı Gelir Vergisi Dilimleri	
190.000`e kadar,	15%
190.000 ile 400.000 arası,	20%
400.000 ile 1.500.000 arası,	27%
1.500.000 ile 5.300.000 arası,	35%
5.300.000 üstü	40%
2026 Yılı Engelli Gelir Vergisi İndirim Tutarları	
Birinci derece engelli vergi indirimi tutarı	12.000,00 TL
İkinci derece engelli vergi indirimi tutarı	7.000,00 TL
Üçüncü derece engelli vergi indirimi tutarı	3.000,00 TL

Bilgilerinize sunar, konuya ilişkin süreçlerde güncel mevzuat hükümlerinin dikkate alınmasını önemle rica ederiz.

Saygılarımızla,